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Juni 2025 

 

NYHEDSBREV 
 
 
Så blev det sommer og dermed også tid til endnu et nyhedsbrev fra bestyrelsen. I 
nyhedsbrevet kan du læse om, hvad der er sket det seneste halve år og hvad bestyrelsen 
går og pusler med. 
 
En vellykket generalforsamling og en ny bestyrelse 
 
Omkring 100 personer valgte i år at deltage i vores generalforsamling – tak til jer alle. Der 
var god stemning og en livlig debat om flere ting. Referatet kan findes på vores hjemmeside 
under Generalforsamling 2025.  
 
Der skete også en lille ændring i bestyrelsen, da Martin Cederberg valgte at trække sig fra 
bestyrelsen. I stedet blev Alice Ravn Skibsted valgt for 1 år. Morten Jakobsen og Mark 
Christiansen blev begge genvalgt for 2 år. 
 
Efterfølgende har bestyrelsen konstitueret sig sådan: 
Formand:  Morten Jakobsen 
Næstformand: Jean Moberg 
Kasserer:  Mark Christiansen 
Bestyrelsesmedlem Jens Bonde 
Bestyrelsesmedlem Alice Ravn Skibsted 
 
 
Vores grønne områder og stier 
 
Som vi tidligere har skrevet om, har vores mangeårige gartner Karsten Bjerg valgt at gå på 
efterløn og kan derfor ikke længere passe vores grønne områder. Der er ingen tvivl om, at 
vi kommer til at savne Karsten og hans evne og vilje til at vedligeholde vores grønne 
områder. 
 
Vi har i stedet indgået en kontrakt med E. L. Plæneservice (Erling Lundsgaard) om at holde 
vores grønne områder og stier. Det vil desværre ikke være muligt, at opretholde samme 
høje standard som Karsten leverede, med den økonomiske ramme vi har til rådighed. Vi i 
bestyrelsen vil selvfølgelig gøre alt vi kan, for at få mest muligt ud af vores samarbejde med 
E. L. Plæneservice, men vi kommer desværre til at prioriterer de enkelte områder for at få 
økonomien til at hænge sammen. 
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Legepladser 
 
På vores vellykkede arbejdsdag, fik vi lagt nogle måtter under karrusellen på legepladsen 
ved Barendsvej. Det er planen, at det samme skal ske under svævebanen på den store 
legeplads, men her skal vi have fat i en entreprenør med de rigtige maskiner, for at det kan 
lade sig gøre.  
 
De fleste hængsler på vores gynger er blevet skiftet på grund af slitage og vi forventer, at 
rutsjebanen i legetårnet bliver skiftet inden sommerferien.  
 
Vi er rigtig glade og stolte over, at vores legepladser bliver flittigt brugt. Men det kræver 
også en løbende og til tider noget dyr vedligeholdelse. 
  
Veje 
 
Vores grusveje har det hårdt i det vestjyske vejr. Der skal ikke megen regn eller tung kørsel 
til, før  der bliver huller. Vi har netop haft Holstebro Graderservice rundt på de fleste af 
vores grusveje og fyldt grus i hullerne og rettet ud, hvor det var nødvendigt. Vi håber og tror 
på, at det vil holde lidt længere end sidste år. 
 
Vi har også her i foråret fået leveret vejgrus foran Postkassehuset, som vores 
sommerhusejere har fyldt de værste huller op med. TAK for det. Vi arbejder på, at vi kan 
lave en permanent og mere hensigtsmæssig placering af vejgrus fremover. 
 
Vi har også fået malet hajtænder og hvide tern på vores bump på asfaltvejene – det håber 
vi, kan bidrage til en lidt lavere hastighed. 
 
Lemvig Kommune har oplyst, at de planlægger at etablere et fortov fra Victoria Street 
Station og til Torvet. Den endelige placering er endnu ikke besluttet, men Lemvig Kommune 
forventer, den bliver etableret på vestsiden af Vejlby Klit-vejen. 
 
Ferring Sø 
 
Så fik vi endelig de gamle bådvrag væk fra søbredden ved Ferring Sø – Nu er der kun både 
tilbage, der bliver brugt. Det har virkelig gjort området endnu mere attraktivt. Tak til alle der 
hjalp til. 
 
Den nye udstykning 
 
Der er nu kommet gang i byggeriet på den nye udstykning på Neerlandiavej – det bliver 
spændende at følge og se hvorledes vores sommerhusområde udvikler sig. Vi byder alle de 
nye sommerhusejere velkommen til vores skønne område. 
 
I forbindelse med byggemodningen af området, blev afspærringen på Bjergehusvej 
midlertidig fjernet. Dette var for at undgå, at der skulle køres ca. 150 vognlæs jord igennem 
området på vores asfaltveje. Afspærringen er nu, som aftalt mellem bestyrelsen, Lemvig 
Kommune og entreprenøren, blevet genetableret. 
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Kommunikation/dialog 
 
Vi har i bestyrelsen noteret os de seneste ugers opslag og kommentarer på vores 
Facebookgruppe. 
 
Vi ønsker dog at understrege, at vi som bestyrelse har valgt ikke at kommentere på 
opslagene. 
 
Vi deltager gerne i en saglig og konstruktiv dialog – og vi modtager meget gerne forslag, 
idéer og input fra jer medlemmer. En åben og respektfuld debat er vigtig for fællesskabet og 
foreningens udvikling. 
 
Når tonen bliver unødvendigt hård, eller når opslagene forstærkes med forkerte oplysninger 
vælger vi at afstå fra at gå ind i en offentlig diskussion. 
  
Vi tror og håber på fortsat god dialog og samarbejde i foreningen. 
 
Udviklingsplan 2030 
 
Udviklingsplanen er nu i næste fase – vi skal have nedsat arbejdsgrupper til de forskellige 
punkter. Lige nu har vi lavet et opslag på vores Facebookgruppe hvor vi søger frivillige der 
har lyst til at bidrage. Vi håber på, at mange har lyst og tilmelder sig på 
info@vejlbystrand.dk inden 1. august. 
 
Tusind tak til alle jer, der har bidraget til fællesskabet i vores skønne grundejerforening. Om 
det så er ved at fylde grus i huller på vores grusveje, deltaget i vores arbejdsdag, fjernet 
både ved Ferring Sø eller ”blot” har bukket dig ned og taget lidt affald med til nærmeste 
skraldespand. TAK! 
 
I ønskes alle en helt fantastisk sommer. 
 
Bestyrelsen 
Grundejerforeningen Vejlby Strand  
 
 
 
 
 
 
 


